



Product Quality and Reliability Disclaimer

The inductance, transformer and other component products provided by our company have undergone strict quality control and testing to ensure that they meet industry standards and customer needs. However, given the diversity and complexity of product usage, the following statement is hereby made:

➤ **Product Quality Assurance**

Our company promises that the inductors and transformers provided comply with relevant national and industry standards, and have undergone comprehensive quality inspection and testing to ensure stable and reliable product performance.

Before leaving the factory, the product will undergo a series of strict quality screening processes such as visual inspection and electrical performance testing to eliminate potential defects.

The product has a shelf life of 12 months, starting from the date of inspection. If it exceeds the shelf life, it must be re-evaluated before use.

➤ **Warranty scope**

During the product warranty period, if the malfunction is caused by product quality issues, our company will provide free repair or replacement services.

For products that have exceeded the warranty period but are still within the product's service life, our company will provide paid repair or replacement services according to the actual situation, and ensure that the repaired product quality meets the original quality standards.

The products produced by the company are mainly used in consumer electronics. If there are special purposes (including military, medical, automotive, industrial control, etc.), they must be declared in advance and fully verified to ensure product compliance.

➤ **Disclaimer clause**

Product malfunctions caused by improper use, poor maintenance, human damage, or exceeding the agreed scope of use are not covered by our company's warranty and we do not assume any responsibility.

If the product is damaged due to force majeure factors such as natural disasters, wars, etc., our company will not be held responsible.

Customers should strictly follow the product manual and safety operating procedures during the use of the product. Otherwise, our company will not be liable for any losses caused by improper operation.

➤ **Other instructions**

This statement constitutes a part of the product purchase and sale contract and has the same legal effect as the contract.

Our company reserves the right to modify and interpret the content of the statement, but any modifications will be promptly notified to the customer.

Please carefully read and understand the contents of this statement before purchasing and using our company's products. If you have any questions or need further information about the product, please feel free to contact our company at any time.



产品质量与可靠性免责声明

本公司所提供的电感、变压器等元件产品，均经过严格的质量控制和测试，以确保其符合行业标准及客户需求。然而，鉴于产品使用的多样性和复杂性，特此声明如下：

➤ 产品质量保证

本公司承诺，所提供的电感及变压器等均符合国家相关标准及行业标准，且经过全面的质量检验和测试，确保产品性能稳定可靠。

产品在出厂前，将经过外观检查、电性能检测等一系列严格的质量筛选流程，以排除潜在缺陷。

产品保质期 12 个月，保质期以检验合格日期起计，超过保质期须重新鉴定方可使用。

➤ 质保范围

在产品保修期内，若因产品质量问题导致的故障，本公司将提供免费维修或更换服务。

对于超出质保期限但仍在产品使用寿命范围内的产品，本公司将根据实际情况提供有偿维修或更换服务，并确保维修后的产品质量符合原有质量标准。

公司生产的产品主要应用于消费类电子产品，如有特殊用途（含军工、医疗、车载、工控等）须提前声明，并经过充分地验证，以确保产品的符合性。

➤ 免责条款

因使用不当、维护不善或人为损坏及超出约定使用范围导致的产品故障，不在本公司质保范围内，本公司不承担任何责任。

若产品因不可抗力因素（如自然灾害、战争等）导致损坏，本公司亦不承担任何责任。

客户在使用产品过程中，应严格遵守产品使用说明书及安全操作规程，否则因操作不当导致的任何损失，本公司不承担赔偿责任。

➤ 其他说明

本声明构成产品购销合同的一部分，与合同具有同等法律效力。

本公司保留对声明内容进行修改和解释的权利，但修改内容将及时通知客户。

请客户在购买和使用本公司产品前，仔细阅读并理解本声明内容。如有任何疑问或需要进一步了解产品详情，请随时与本公司联系。